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Protokół VI sesji IX kadencji  

Rady Gminy Krupski Młyn 

z dnia 29 października 2024 r. 

 

VI sesja Rady Gminy Krupski Młyn odbyła się 29 października 2024 roku w Sali posiedzeń Rady 

Gminy przy ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie.  

 

Ad. 1  

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz, który po stwierdzeniu prawomocności 

sesji (14-tu radnych) przywitał wszystkich obecnych na sesji. 

W sesji uczestniczyli również:  

Wójt Gminy – Mariusz Gołębiowski 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries 

Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 

Sołtys Potępy – Andrzej Janus  

Sołtys Krupskiego Młyna – Waldemar Nowak 

Radca Prawny – Ryszard Krawczyk 

Radny Powiatu Tarnogórskiego – Janusz Parkitny 

Sołtys Ziętka – Adam Foks 

inspektor ds. promocji gminy - Wiktoria Respondek   

Mieszkaniec Gminy Krupski Młyn – p. Łacisz 

Członkini Rady Sołeckiej Krupski Młyn - Elżbieta Laprus 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o tym, że w związku z obowiązkiem transmisji sesji, każda 

osoba uczestnicząca w posiedzeniu obowiązana jest do przestrzegania przepisów o ochronie danych 

osobowych. 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

6. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Krupski 

Młyn na 2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2025 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania 

psów na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze zbiornika wodnego – stawu położonego 

w Krupskim Młynie przy ulicy Głównej. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Sprawy bieżące i wnioski. 

17. Zamknięcie sesji. 

Waldemar Nowak złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktu „Oświadczenia radnych” 
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W głosowaniu dot. złożonego wniosku brało udział 14-tu radnych.  

Przy 10-tu głosach – za  

0 głosach – przeciw 

4 głosach – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty. 

Janusz Lechowicz złożył wniosek o dodanie do porządku obrad punktu „Wysłuchanie informacji w 

sprawie systemu powiadamiania i karty mieszkańca” 

 

W głosowaniu dot. złożonego wniosku brało udział 14-tu radnych.  

Przy 14-tu głosach – za  

0 głosach – przeciw 

0 głosach – wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty. 

 

Po zmianach porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

4. Wysłuchanie informacji w sprawie systemu powiadamiania i karty mieszkańca. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

7. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Krupski 

Młyn na 2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2025 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania 

psów na 2025 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze zbiornika wodnego – stawu położonego 

w Krupskim Młynie przy ulicy Głównej. 

16. Oświadczenia Radnych  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Sprawy bieżące i wnioski. 

19. Zamknięcie sesji. 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku po zmianach głosował 14-tu radnych 

Przy 14-tu głosach – za  

0 głosach – przeciw 

0 głosach – wstrzymujących się 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy z 24 września 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz zapytał radnych czy zapoznali się z protokołem sesji 

Rady Gminy z 24 września 2024 roku oraz czy wnoszą do jego treści jakieś uwagi. Nikt nie wniósł uwag 

do protokołu.  

Następnie przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14-tu radnych.  
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Przy 14-tu głosach – za  

0 głosach – przeciw 

0 głosach – wstrzymujących się 

protokół sesji z  24 września 2024 roku został przyjęty. 

 

Ad. 4.  

Wysłuchanie informacji w sprawie systemu powiadamiania i karty mieszkańca 

Janusz Lechowicz przedstawił informacje dot. aplikacji „Blisko”  i powiązane z nią karty mieszkańca.  

Inspektor ds. promocji gminy – Wiktoria Respondek poinformowała, że wdrożenie takiej aplikacji 

generuje bardzo duże koszty - ok. 25 tys. zł. Dodatkowo do obsługi aplikacji trzeba będzie zatrudnić 

osobę na dodatkowe stanowisko. Poinformowała również, że w naszej gminie jest mała liczba 

mieszkańców, którzy mogliby z tej aplikacji / karty korzystać. Taka aplikacja / karta musi być 

dostosowana do wymogów unijnych dot. dostępności dla osób z niepełnosprawnościami.  

Janusz Lechowicz stwierdził, że ze względu na koszty na ten moment lepiej odłożyć ten temat na później.  

Andrzej Janus powiedział, że oprócz kosztów które generuje aplikacja / karta dodatkowo trzeba będzie 

pokryć koszty kolejnego etatu dla pracownika.  

Roman Kulawik poparł propozycję o przełożeniu tego tematu na inny czas.    

Eugeniusz Mróz stwierdził, że nie przekonuje go informacja dot. nowego etatu – bo w innym Urzędzie 

tak jest. Dodał również, że dodatkową zachętą do zameldowania się mieszkańców mogłyby być zniżki  

z takiej aplikacji / karty. 

Dawid Dyląg zapytał czy jest możliwość ograniczenia do powiadamiania np. tylko SMS. 

Janusz Lechowicz odpowiedział, że taka możliwość również jest rozważana.  

Wójt Gminy poinformował, że ten temat nie jest zamknięty. Powiedział również, że w 2025 roku będzie 

konieczność zakupu drukarki do oświaty w celu drukowania legitymacji 3D i być może uda się to 

powiązać z drukowaniem kart dla mieszkańców. 

Waldemar Nowak powiedział, że Lokalna Grupa Działania „Leśna Kraina Górnego Śląska” miała 

darmowy program w tym zakresie.  

Janusz Lechowicz odpowiedział, że kontaktował się z tą grupą i potwierdził, że nie mają już w swojej 

ofercie takiego bezpłatnego programu.  

Andrzej Janus i Waldemar Nowak podziękowali za współpracę Wiktorii Respondek i życzyli powodzenia 

w życiu osobistym i zawodowym.  

Wójt Gminy poinformował, że Wiktoria Respondek dostała propozycję pracy w Starostwie Powiatowym 

w formie przeniesienia za porozumieniem stron i dołączył się do podziękowań.   

Przewodniczący Rady Gminy przywitał i pogratulował wyboru nowemu sołtysowi sołectwa Ziętek.  

   

Ad. 5.  

Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sekretarz Gminy przedstawiła radnym treść sprawozdania z działalności Wójta i Urzędu (załącznik do 

protokołu).  

Eugeniusz Mróz zapytał czy data 30 stycznia 2025 r. jest faktyczną datą graniczną promesy dot. basenu, 

czy nie będzie więcej środków w przypadku gdy nie zdecydujemy się na przetarg.   

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jest to graniczna data opublikowania przetargu i ze wstępnych 

ustaleń wynika, że pracownik będzie publikował przetarg na przełomie listopada i grudnia. 

Eugeniusz Mróz zapytał czy będzie jakaś zmiana w stosunku do poprzedniego przetargu (brak ofert).  

Wójt Gminy odpowiedział, że w każdym przetargu są wymagane do złożenia inne dokumenty. Jednym 

z takich dokumentów jest program funkcjonalno-użytkowy, który musiał być zrobiony na czas złożenia 

wniosku i na bazie tego planu dostaliśmy dofinansowanie z Polskiego Ładu. Poinformował, że kwoty i 

plan prac się nie zmieniły. 

Waldemar Nowak zapytał czy Program Ochrony Środowiska 2024-2027 był opiniowany, przesyłany do 

zakładu NITROERG lub innych zakładów np. GEKOPLAST. Czy są uwzględnione inwestycje 

strategiczne zakładu. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że nie ma takiej konieczności. Informacja ta została podana do 

publicznej wiadomości.     

Waldemar Nowak zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu brakuje informacji o Dniu Św. Marcina.  

Andrzej Janus odpowiedział, że sprawozdanie przedstawia wydarzenia, które się odbyły w październiku.   
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Ad. 6.  

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji wniosków i interpelacji radnych. 

Wójt Gminy pogratulował wyboru nowym sołtysom.  

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

Janusz Lechowicz dopytał o rozpowszechnieniu informacji o planie ogólnym – czy ogłoszenia zostały 

zamieszczone również na słupach (oprócz strony internetowej gminy i tablicy ogłoszeń). 

Sekretarz Gminy i Wójt Gminy potwierdzili, że ogłoszenia zostały zamieszczone również na słupach.  

Janusz Lechowicz – czy można przeprowadzać rozmowy z mieszkańcami aby ich wspomóc w wymianach 

pieca. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że były przeprowadzane zadania dot. OZE i dużo mieszkańców 

skorzystało z wymiany pieców. Dodała, że czekamy na kolejne rozpatrzenie wniosku, gdzie również jest 

realizacja zadań związanych z OZE oraz z wymianą pieców. Duży odsetek mieszkańców skorzystał z tych 

dofinansowań. 

Roman Budzisz zapytał czy mamy informacje jaki procent mieszkańców zmieścił się w terminach 

ustawowych dot. wymiany starych pieców. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jest możliwość przeanalizowania tego aspektu.  

Roman Budzisz poprosił o informację - jaki procent mieszkańców zmieścił się w terminach ustawowych 

dot. wymiany starych pieców. 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym:  

1) 15 października  – prowadził zebranie sołeckie w Krupskim Młynie, w takcie którego dokonano 

wyboru sołtysa i rady sołeckiej  

2) 16 października – uczestniczył z grupą radnych w szkoleniu „Co radni powinni wiedzieć o planie 

ogólnym” 

3) 07 i 21 października – pełnił dyżur radnego i Przewodniczącego Rady Gminy   

4) 22 października – uczestniczył w posiedzeniu połączonych komisji Rady Gminy  

5) 17 września – uczestniczył we wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy; 

6) Przeprowadził rozmowę z Przewodniczącą Rady Gminy Tworóg p. Beatą Czierpką w sprawie 

powołania spółdzielni energetycznej. Zaproponował również wspólne posiedzenie z Radą Gminy Tworóg 

w celu omówienia tematu oraz stworzenia podstaw do budowania dalszej współpracy pomiędzy 

Gminami.   

 

Następnie zarządził 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Pan Łacisz przedstawił informacje dot. skarg na brak utrzymanego porządku na parkingu przy zakładzie 

NITROERG. Wyjaśnił, że tor wymaga specjalnego oznakowania manewrów, to jest zarówno tor do nauki 

jazdy jak i tor doskonalenia techniki jazdy. Ustawione „przeszkody” z opon są rozrzucane przez młodzież, 

która w tym miejscu pali papierosy / pije alkohol. Poinformował, że sprawa była wielokrotnie zgłaszana 

na policję. Dodał również, że zamontował tam kamery a teren placu jest regularnie sprzątany.  

Roman Budzisz powiedział, że może warto zastanowić się nad zmianą ogrodzenia tego terenu. 

P. Łacisz odpowiedział, że jest tam przejście tradycyjne – ścieżka przez las i nawet tam przymocowane 

łańcuchami opony (w celu zagrodzenia) były niszczone. Natomiast nie wyobraża sobie zamykania terenu 

na stałe z powodu wyjazdu z zakładu. 

Andrzej Janus dopytał czy sprawa dotyczy młodzieży z Ośrodka Wychowawczego w Krupskim Młynie. 

Pan Łacisz odpowiedział, że sprawa prawdopodobnie dotyczy młodzieży z Ośrodka Wychowawczego, 

ale osoby te nigdy nie zostały wylegitymowane.  

Andrzej  Janus powiedział, że z Przewodniczącym Komisji Terenowej przyjrzą się tej sytuacji i zapytał 

czy p. Łacisz ma umowę dzierżawy. 

Pan Łacisz potwierdził, że ma umowę dzierżawy z NITROERGIEM.   

 

Ad. 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok. 
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Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany budżetu.  

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że radni zostali zapoznani z treścią uchwały, przeprowadzili 

dyskusję na połączonych komisjach w dniu 22 października.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/34/24 w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok, została 

podjęta. 

 

Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o podjętych ustaleniach na posiedzeniu komisji wspólnej 

(22.10.2024 r.) – radni w przeprowadzonej dyskusji postanowili o przekazaniu na najbliższą sesję 

przygotowanego projektu zmiany wpf w przedstawionej wersji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi. Radni nie wnieśli uwag 

i przystąpili do głosowania. 

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/35/24 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028, została podjęta. 

 

Ad. 10.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Andrzej Janus złożył wniosek aby stawkę 1,37 zł obniżyć na 1,25 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że stawka 1,37 zł dot. podatku od gruntu dla osób fizycznych prowadzących 

działalność gospodarczą i osoby prawne, natomiast stawka od gruntów pozostałych czyli dla osób 

fizycznych wynosi 0,65 zł.  

Andrzej Janus wycofał swój wniosek.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi. 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 11 głosów – za 

4 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/36/24 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 

rok, została podjęta. 

 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Krupski 

Młyn na 2025 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że radni zostali zapoznani z treścią uchwały, przeprowadzili 

dyskusję na połączonych komisjach w dniu 22 października.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 
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0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/37/24 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości , została podjęta. 

 

Ad. 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o podjętych ustaleniach na posiedzeniu komisji wspólnej 

(22.10.2024 r.) 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/38/24 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2025 rok, została podjęta. 

 

Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 11 głosów – za 

2 głosów – przeciw 

2 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/39/24 w sprawie opłaty targowej na 2025 rok, została podjęta. 

 

Ad. 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia i określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania 

psów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o podjętych ustaleniach na posiedzeniu komisji wspólnej 

(22.10.2024 r.) 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 5 głosów – za 

9 głosów – przeciw 

1 głosów – wstrzymujących się 

uchwała w sprawie wprowadzenia i określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania psów na 

2025 rok, nie została podjęta. 

 

Ad. 15.  

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze zbiornika wodnego – stawu położonego w 

Krupskim Młynie przy ul. Głównej.  

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o podjętych ustaleniach na posiedzeniu komisji wspólnej 

(22.10.2024 r.) 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr VI/40/24 w sprawie regulaminu korzystania ze zbiornika wodnego – stawu 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Głównej, została podjęta. 
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Ad. 16. 

Oświadczenia radnych  

Waldemar Nowak podziękował mieszkańcom sołectwa Krupski Młyn za obecność na zebraniu sołeckim 

(podczas, którego odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej), zaufanie. Poinformował, że dołoży 

wszelkich starań razem z nową radą sołecką do rozwoju naszej „małej ojczyzny”. 

 

Ad. 17. 

Zapytania i interpelacje radnych. 

1. Waldemar Nowak – „Proszę o rozważenie wydłużenia czasu otwarcia przedszkola do godziny 16:30-

17:00. Jest to przedszkole publiczne, a godziny otwarcia są dostosowane tylko do pracowników 

zakładów Nitroerg S.A. i Gekoplast. Aktualnie jest ono otwarte do 15:30 a jeśli ktoś pracuje poza 

Krupskim Młynem to nie jest w stanie odebrać dziecka na czas i musi szukać innego przedszkola.”  

2. Roman Budzisz – „W dniu 22 października, w posiedzeniu komisji wspólnych, na zaproszenie 

radnych uczestniczył dyrektor Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Sawmed” w Krupskim 

Młynie. 

Ze względu na ważny interes społeczny, charakter posiedzeń komisji oraz fakt bardzo ograniczonego 

dostępu do przebiegu posiedzenia uważam, że należy mieszkańcom przedstawić najważniejsze 

informacje z tego punktu posiedzenia. 

Wg dyrektora NZOZ Sawmed: 

1. Trudność (a właściwie niemożność) pozyskania lekarzy specjalistów do świadczenia usług  

w przychodni. 

2. Brak w przeszłości zainteresowania mieszkańców ofertą ośrodka jak i proponowanymi 

badaniami. 

3. Duża niepewność co do pozostania w ośrodku w nowym roku lekarza medycyny pracy, co 

spowodowałoby całkowicie ustanie badań okresowych oraz uszczuplenie liczby lekarzy. 

4. Uzupełnianie (niestety zgodnie z przepisami) czasowego braku dostępności lekarza pediatry 

przez lekarza rodzinnego. 

5. Na zapytanie radnego Eugeniusza Mroza o możliwość zorganizowania dowozu do lekarzy 

specjalistów osób starszych czy też niedysponujących własnym środkiem transportu, nastąpiła 

odpowiedź że jest to tylko możliwe dla osób z orzeczonymi dysfunkcjami. 

6. Na moje pytanie o stan specjalistów w ośrodku zdrowia odpowiedź brzmiała: pediatra  

i stomatolog. 

7. Na pytanie radnego Dawida Dyląga o możliwość zakontraktowania specjalistów, padła 

odpowiedź że nie ma na to szans. 

Po wysłuchaniu wyjaśnień dyrektora NZOZ, zadałem pytanie Panu Wójtowi co gmina zamierza zrobić 

w sprawie poprawy opieki zdrowotnej w Gminie. W odpowiedzi usłyszałem: a co ty Roman 

proponujesz. Pomimo że nie otrzymałem odpowiedzi na postawione pytanie, odpowiedziałem że 

jednym ze sposobów mogło być np. umożliwienie stworzenia innej placówki świadczącej opiekę 

zdrowotną. Bo konkurencja może spowodować podniesienie poziomu świadczonych usług. 

Wiceprzewodniczący RG Andrzej Janus poprosił o powtórne pochylenie się nad utworzeniem 

połączenia komunikacyjnego z Lublińcem co mogłoby między innymi poprawić dostęp do specjalistów. 

Z racji tego że temat zdrowia dotyczy nas wszystkich a poziom usług na terenie naszej gminy jest 

świadczony w coraz bardziej okrojonym zakresie, zwracam się do Pana Wójta o podjęcie działań w tym 

temacie. Wszyscy wiemy że temat służby zdrowia jest tematem bardzo trudnym. Lecz zaniechanie  

w tym względzie może przynieść bardzo dużo szkody. Proszę o informowanie mieszkańców oraz Rady 

o podejmowanych krokach w celu poprawy świadczonych usług opieki zdrowotnej” 

 

Ad. 18. 

Sprawy bieżące i wnioski 

1. Klaudia Spałek wniosek o przygotowanie trzech planów budżetów wszystkich trzech placówek 

oświatowych w gminie na spotkanie komisji oświaty 5 listopada. 

2. Klaudia Spałek – wniosek o przedstawienie listy stanowisk pracowników w oświacie, które nabyły 

uprawnienia emerytalne lub w ciągu dwóch lat je nabędą na spotkanie komisji oświaty 5 listopada. 

3. Justyna Zadrożny – wniosek o przedstawienie kosztu utrzymania nauczyciela w placówce oświatowej 

i umieszczenie tej informacji w BIP-ie na komisję oświaty 5 listopada. 
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4. Justyna Zadrożny – wniosek o zamontowanie blokady na klucz przy wjeździe na teren działek – dot. 

bezczynności i opieszałego działania w sprawie nieprzestrzegania regulaminu terenów przeznaczonych 

pod uprawy ogrodowe. 

5. Daniel Imach – wniosek o przeprowadzenie kontroli ilości wytwarzanych przez mieszkańców gminy 

odpadów segregowanych (w celu znalezienia przyczyny pogarszającej się jakości powietrza w gminie). 

6. Daniel Imach – wniosek o poprawę oświetlenia na boisku przy ZSP w Potępie 

7. Daniel Imach – wniosek o poprawienie jakości zdjęć w gazetce „Nowiny zielonej gminy” 

8. Janusz Lechowicz zaproponował działania w kierunku osób które nie przestrzegają regulaminu 

ogródków działkowych – np. podnieść opłatę za dzierżawę lub wypowiedzieć umowę dzierżawy. 

Wójt Gminy poinformował o planowanym spotkaniu z działkowiczami przed sezonem ogródkowym. 

Dodał, że możliwość zamykania terenu ogródków działkowych raczej nie jest możliwa ze względu na 

bezpieczeństwo np. konieczności przyjazdu karetki pogotowia. Zaproponował, aby pismo składane do 

urzędu w tej sprawie było podpisane przez większą liczbę osób zmagających się z tym problemem a nie 

przez jednego mieszkańca. Poinformował również, że koszty z działań mających na celu zaprzestanie 

wjazdu samochodów na tereny działek prawdopodobnie mogą być pokrywane przez działkowiczów. 

Justyna Zadrożny powiedziała, że składany wniosek nie jest tylko od jednej osoby tylko od jakiejś 

grupy użytkowników.  

Wójt Gminy odpowiedział, że podczas wcześniejszych rozmów z działkowiczami ani jedna osoba nie 

poparła wniosku mieszkańca (dot. postawienia barierki wjazdowej). 

9. Daniel Imach zapytał Radnego Powiatowego czy jest prawdą, że w Zarządzie Dróg Powiatowych 

zostały środki do wykorzystania z przetargów na ten rok w wysokości ok. 1 miliona zł. 

10. Sławomir Wiktorowicz zapytał o informacje dot. spółdzielni energetycznej  (spotkania, uchwały) 

11. Paweł Spałek – zapytał czy w ogłoszonym ograniczonym przetargu na mieszkanie w Ziętku 13B / 5 

został poprawnie zamieszczony zapis: „mającego niezaspokojone potrzeby mieszkaniowe i dalej 

rozwinięte”, ponieważ w wystąpieniu pokontrolnym dot. przetargu na działki na ul. Mickiewicza zapis 

ten został odrzucony. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że RIO w wystąpieniu pokontrolnym wniosła swoje uwagi do tego 

zapisu, ale to dotyczyło sprzedaży działki, natomiast w przypadku sprzedaży lokali mieszkalnych w 

sposób ograniczony to ten zapis był prawidłowy. 

12. Paweł Spałek zasugerował rozmowę dotyczącą co można zrobić w sprawie nieprzestrzegania 

regulaminu z terenów ogródków działkowych. 

13. Dawid Dyląg zapytał o odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji Rady Gminy – brak 

odpowiedzi w sprawozdaniu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że odpowiedzi na interpelacje zostały wysłane pisemnie. Przedstawił jakie 

były odpowiedzi na te interpelacje. Odniósł się również do interpelacji Przewodniczącego Rady Gminy  

do ośrodka zdrowia – powiedział, że odpowiedział na pytanie dot. planów na służbę zdrowia. Dodał, że 

wszystkie odpowiedzi na interpelacje będą przedstawiane w sprawozdaniu.   

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nie uzyskał konkretnej odpowiedzi na pierwsze pytanie - 

co gmina może zrobić względem służby zdrowia. Zasugerował możliwość nagrywania posiedzeń 

komisji.  

Janusz Lechowicz powiedział, że jego intencją w napisaniu interpelacji dot. obecności radnego w 

komisji konkursowej była ciekawość i różne komentarze prawne. Stwierdził, że napisanie tej 

interpelacji miało na celu, aby przy ewentualnej kontroli RIO nie było problemów, że coś nie zostało 

sprawdzone.  

Wójt Gminy potwierdził, że odpowiedzi na interpelacje są umieszczone na BIP-ie. 

14. Waldemar Nowak wniosek o cykliczne zapraszanie mammobusów, cytobusów i kardiobusów  

w ramach poprawy opieki zdrowotnej 

15. Waldemar Nowak zapytał czy gmina ma podpisaną umowę dla dzieci do 16 roku życia na bezpłatne 

korzystanie z autobusów oraz czy ta umowa jest na jeden rok czy na kilka lat. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że umowa jest podpisywana na dany rok kalendarzowy (od 1 stycznia 

do końca grudnia). 

Waldemar Nowak zapytał czy jest prawdą, że nasza gmina jest wyjątkiem – podpisywanie umowy na 

rok. 

Sekretarz gminy odpowiedziała, że raczej nie, podpisywanie umowy na okres powyżej jednego roku 

wiązałoby się z uwzględnianiem tego w WPF. 
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Waldemar Nowak powiedział, że gdy kończy się okres trwania umowy rodzice nie wiedzą czy mają już 

wykupić bilet miesięczny dla dzieci czy będzie przedłużona umowa. 

Sekretarz gminy odpowiedziała, że w poprzednich latach taka informacja była wcześniej publikowana 

na stronie internetowej (przed zawarciem umowy) i nie ma problemu, aby np. w grudniu była 

publikowana taka informacja na stronie gminy / Facebook-u. 

16. Waldemar Nowak – wniosek o doprowadzenie do użyteczności chodnika przy ul. Głównej 13   

17. Waldemar Nowak – wniosek o oczyszczenie ścieżki  - chodnika między Krupskim Młynem a 

Ziętkiem 

Poprosił Radnego Powiatowego o interwencję w tej sprawie w naszej gminie. 

18. Waldemar Nowak – wniosek o udrożnienie wpustu na ul. Tarnogórskiej 10 (brak realizacji  

w terminie według terminu otrzymanego w piśmie). Prośba do Radnego Powiatowego o interwencję  

w tej sprawie. 

19. Waldemar Nowak – wniosek o wygrabienie liści z chodnika z ul. Zawadzkiego od ronda do terenu 

zatoczki autobusowej 

20. Eugeniusz Mróz – wniosek o zmianę regulaminu ogródków działkowych np. możliwość wjazdu 

tylko w piątki 

21. Eugeniusz Mróz – wniosek o publikacje w radiu Krupski Młyn informacji które dotyczą wszystkich 

mieszkańców 

22. Andrzej Janus poinformował o kolejnych próbach wyłudzeń i prosił o ostrożność 

23. Andrzej Janus poinformował i przestrzegał przed ponowną działalnością osoby w sprawie kradzieży 

i wywożenia psów. 

23. Roman Budzisz – wniosek o stworzenie planu przejęcia dróg prywatnych przez gminę 

24. Roman Budzisz – wniosek o stworzenie czasowego planu remontu dróg gminnych 

25. Elżbieta Laprus – wniosek o rozważenie zaproszenia mammobusów do gminy 

26. Elżbieta Laprus – zapytała czy można podpisywać umowę na bezpłatne przejazdy dzieci wcześniej 

np. w czasie wakacji  

27. Waldemar Nowak powiedział, że plan remontu dróg prawdopodobnie będzie stworzony po 

wiosennym przeglądzie dróg 

28. Waldemar Nowak – wniosek o przesunięcie kontenerów na odzież używaną – poprawa widoczności 

dla kierowców 

29. Waldemar Nowak – wniosek o naprawę nawierzchni ul. Norwida 

30. Radny Powiatowy poinformował, że w przyszłym roku będziemy więcej pieniędzy na drogi  

i zadania z nimi związane. Poinformował również, że będzie rozmawiał z p. Dyrektor w sprawie 

remontu wcześniej wspominanych dróg. Poprosił radnych o informacje co jest do zrobienia w gminie na 

terenach powiatowych. Przedstawił również informacje dot. spółdzielni energetycznej – do założenia tej 

wspólnoty potrzebny jest wytwórca energii elektrycznej, którego mamy oraz uchwała Rady Gminy  

z Krupskiego Młyna i Tworoga.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zaproponował Radzie Gminy z Tworoga wspólną sesję  

w tej sprawie. 

Janusz Parkitny powiedział, że statut ustala się w momencie założenia spółdzielni energetycznej. Dodał 

również, że do założenia tej spółdzielni nie są potrzebne gminy tylko trzy podmioty prawne lub dziesięć 

osób fizycznych. Poinformował, że bardzo ważne jest aby jak najszybciej założyć spółdzielnię 

energetyczną, ponieważ na koniec roku mają być możliwości pozyskania dotacji na ciepło i na 

wszystkie inwestycje związane z wytwórcą energii elektrycznej.  

Sławomir Wiktorowicz zapytał o osobę, która przekaże wszystkie niezbędne informacje dot. spółdzielni 

energetycznej. 

Janusz Parkitny odpowiedział, że udzieli takich informacji. 

Janusz Lechowicz poprosił o przedstawienie takich informacji w formie papierowej.  

Waldemar Nowak zapytał dlaczego tak bardzo zależy Radnemu na tym aby gmina była w spółdzielni 

energetycznej i co z PEC Ciepłogaz. 

Radny Powiatowy odpowiedział, że PEC Ciepłogaz również może być w tej spółdzielni.  

Radny Powiatowy przedstawił swoje spostrzeżenia na temat relacji między radnymi a wójtem.  

Eugeniusz Mróz zapytał o wyliczenia – koszty jakie poniesie każda z gmin wchodzących w skład 

spółdzielni energetycznej. 
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Radny Powiatowy odpowiedział, że wszystko wyjaśni na zorganizowanym spotkaniu / komisji w 

sprawie spółdzielni. 

Radni poprosili o Janusza Parkitnego o udostępnienie materiałów przed spotkaniem.  

Radni wraz z Radnym Powiatowym ustalili termin spotkania na 12 listopada. 

31. Daniel Imach dopytał czy rzeczywiście jest do rozdysponowania milion zł (dot. ZDP).  

Janusz Parkitny odpowiedział, że nie ma takiej informacji. Powiedział, że rzeczywiście z 

rozstrzygniętych przetargów została jakaś kwota, ale nie wiadomo na jakie cele zostaną one 

przeznaczone. Poinformował o planowanym spotkaniu objazdowym na terenie gminy z p. Dyrektor 

ZDP i zaproponował, aby ktoś z Rady Gminy również uczestniczył w tym spotkaniu.  

 

 

 

Ad.19. 

Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję o godz. 18.00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

W. Budziałowska 
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Młyn, 28 października 2024 roku 

 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i Pracy Urzędu Gminy 

w okresie międzysesyjnym 

Data ostatniej Sesji Rady Gminy Krupski Młyn: 24 września 2024 roku 

1. Referat Finansowy 

Bieżąca praca referatu. 

2. Inwestycje, Gospodarka Gruntami, Geodezja i Ochrona Środowiska 

W związku ze złożonymi 30 sierpnia ofertami na realizacje zamówienia pn.: „Modernizacja budynku 

użyteczności publicznej na obszarze zdegradowanym”, które przekraczały kwotę, którą Gmina 

przeznaczyła na sfinansowanie zamówienia, przygotowany został wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach o udzielenie dotacji i pożyczki na prace 

dotyczące poprawy bilansu energetycznego budynku. W ramach wniosku przygotowany został także 

audyt energetyczny budynku. 

Najkorzystniejsza oferta w postępowaniu przetargowym złożona została przez konsorcjum firm Firmy 

Remontowo-Budowlanej SOL-BUD Mariusz Sobala i firmy SOBALA Sp. z o.o. z Koszęcina. Cena 

zawarta w ofercie wynosi 4 532 996,40 zł. Gmina zabezpieczyła na wykonanie zamówienia kwotę 3,4 

mln zł. Brakująca kwota – 1,23 mln zł, obejmująca także kwotę na nadzory inwestorskie pokryta ma 

zostać z wnioskowanego dofinansowania w ramach wniosku do WFOŚiGW, które wynosi 1,15 mln zł, w 

tym 49% z tej kwoty stanowi dotacja a 51% pożyczka, oraz z budżetu gminy (83 tyś zł z budżetu gmin 

ze środków wcześniej zabezpieczonych na wynajem budynku przy ul.  Krasickiego 11).  

Podpisanie umowy z Wykonawcą planowane jest na podstawie prawidłowej oferty złożonej przez 

Wykonawcę po zaakceptowaniu wniosku przez WFOŚiGW. 

Na tablicach ogłoszeń, stronie internetowej i mediach społecznościowych przypomniano  o przystąpieniu 

do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz sporządzenia planu 

ogólnego. 

Sporządzone i zaakceptowane zostały zmiany do promes obejmujących dofinansowanie planowanych 

inwestycji gminnych – „Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe oprawy LED 

na terenie Gminy Krupski Młyn”, „Prace konserwatorskie we wnętrzu Kaplicy Bożego Grobu i św 

Medarda w Potępie” oraz  „Modernizacja basenu w Krupskim Młynie wraz z otoczeniem”. 

Zmiany w promesie zadania „Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe oprawy 

LED na terenie Gminy Krupski Młyn” dotyczyły zmiany ilości wymienionych opraw świetlnych (z uwagi 

na wątpliwości prawne możliwości finansowania wymiany opraw należących do firmy Tauron przez 

Gminę). 

Zmiany w promesie zadania „Prace konserwatorskie we wnętrzu Kaplicy Bożego Grobu i św Medarda w 

Potępie” dotyczyły poszerzenia zakresu o prace konserwatorskie obejmujące drzwi wejściowe. 

Zmiany w promesie zadania  „Modernizacja basenu w Krupskim Młynie wraz z otoczeniem” dotyczyły 

przesunięcia terminu realizacji zadania w wyniku unieważnienia pierwszej procedury przetargowej w 

związku z brakiem złożonych ofert. 

Zaktualizowane promesy zawierają graniczne daty ogłoszenie procedury przetargowej: 

- dla zadania „Wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe oprawy LED na terenie 

Gminy Krupski Młyn” jest to 4.07.2025 roku, 
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- dla zadania „Prace konserwatorskie we wnętrzu Kaplicy Bożego Grobu i św Medarda w Potępie” jest 

to 1.10.2025 roku, 

- dla zadania „Modernizacja basenu w Krupskim Młynie wraz z otoczeniem”- jest to data 30.01.2025 

roku. 

Przygotowana została procedura przetargowa w ramach zamówienia „Odbieranie i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Krupski Młyn”. 

Zamówienie obejmować będzie odbiór odpadów w 2025 i 2026 roku. Z uwagi na szacowaną wartość 

zamówienia (2 190 126,44 zł netto) przetarg przeprowadzony zostanie w procedurze unijnej. W ramach 

tej procedury, realizowanej jako przetarg nieograniczony, termin składania ofert wynosi nie mniej niż 35 

dni od dnia przekazania ogłoszenia do publikacji Urzędowi Publikacji Unii Europejskiej. 

Do Starostwa powiatowego w Tarnowskich Górach przesłano do zaopiniowania projekt Programu 

Ochrony Środowiska na lata 2024-2027 z perspektywą do 2031 roku. Dokument przesłano też do RDOŚ 

w Katowicach celem określenia konieczności bądź jej braku przygotowania strategicznej oceny 

oddziaływania na środowisko. Przygotowanie programu dofinansowane jest ze środków WFOŚiGW w 

Katowicach kwotą 12 tyś. zł. 

18 października 2024 r. zostały zlecone wyceny lokali mieszkalnych położonych w Ziętku 2A, w Ziętku 

16A, w Ziętku 16B i w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 21. Celem wycen jest sprzedaż lokali 

dotychczasowym najemcom. 

11 października 2024 r. został ogłoszony I ustny ograniczony przetarg na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

położonego w Ziętku 13. Cena wywoławcza wynosi 93 000,00 zł. Przetarg odbędzie się 14 listopada 2024 

r. 

3. Gospodarka komunalna i mieszkaniowa 

W październiku br. gospodarze terenu wykonywali prace związane z koszeniem  

i utrzymaniem terenów zielonych, placów zabaw oraz dróg, poboczy, ciągów pieszych na terenie gminy.   

Prowadzone były prace polegające na sprzątaniu terenów gminnych w Potępie, Ziętku i Krupskim Młynie. 

Przeprowadzono zamiatanie, zgrabiono skoszoną trawę, opadłe liście i wykonano inne drobne prace 

porządkowe na terenie parku Oczko oraz placach zabaw w Ziętku i Potępie oraz na innych terenach 

rekreacyjnych. 

Wykonywane były również prace polegające na usuwaniu przekwitłych kwiatów z klombów i donic. 

Wykonywane było wykaszanie i sprzątanie terenów przed imprezami organizowanymi na terenie gminy.  

Pracownicy gospodarczy wykonywali cykliczne prace związane ze zbiórką odpadów z koszy 

usytuowanych w parkach i przy chodnikach a także prace konserwacyjne i naprawcze posiadanego 

sprzętu do utrzymania czystości.   

Wykonywano również drobne naprawy i remonty na obiektach gminnych takich jak uzupełnianie tynków 

na bloku nr 1 w Ziętku, na budynku „Banki” w Krupskim Młynie oraz wymianę wodomierzy głównych 

budynkowych.   

Wykonane zostały naprawy elementów siłowni zewnętrznych oraz elementów zabawowych na terenie 

placów zabaw, wymiana i malowanie elementów drewnianych, wymiana i malowanie ławek, naprawa 

uszkodzonych koszy na śmieci. Odnowiony został drewniany domek na terenie placu zabaw w Krupskim 

Młynie przy ul. Zawadzkiego, słup ogłoszeniowy w Potępie, siłownia zewnętrzna na placu zabaw w 

Ziętku. 
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W zakresie prac drogowych, prowadzonych przez służby gminne interwencyjnie wykonane zostały 

uzupełnienia cząstkowe dróg poprzez wbudowanie masy na zimno, ułożenie frezu asfaltowego bądź 

tłucznia. Zostały wyczyszczone studzienki chłonne oraz wpusty uliczne przy drogach gminnych. 

Pracownicy gospodarczy wykonali naprawy chodnika na łączniku przy starym ambulatorium oraz wejścia 

na przyczółkach mostu na tzw. Bance. Wymienione został belki pokładu drewnianego na moście 

wiszącym. Na wszystkich obiektach mostowych zostały przeprowadzone prace związane z utrzymaniem 

zieleni, bieżącym utrzymaniem porządku oraz konserwacją elementów konstrukcyjnych obiektów. 

Zamontowana została lampa solarna na zwyczajowej ścieżce łączącej ul. Sienkiewicza z ul. Krasickiego. 

Przy cmentarzu komunalnym została uzupełniona frezem droga dojazdowa oraz wyjazd na drogę 

powiatową, przeprowadzono wstępne porządki, wywieziono piach z terenu cmentarza oraz przestawiony 

został w inne miejsce stojak na rowery. 

Wykonane zostało malowanie przejść dla pieszych i oznakowania poziomego na ul. Krasickiego w 

Krupskim Młynie.  

Wykonano również montaż nowych znaków drogowych przy drogach gminnych. 

W październiku br. w oparciu o odczyty wodomierzy, sporządzone zostały faktury za dostawę wody oraz 

odprowadzenie ścieków, dla odbiorców rozliczających się co miesiąc, zgodnie z zawartymi umowami o 

dostawę wody i odprowadzanie ścieków.   

W najbliższych dniach zostanie na kilka godzin wstrzymana dostawa wody w miejscowościach Ziętek, 

Kanol, Żyłka ze względu na konieczność przeprowadzenia prac na ujęciu wody w miejscowości Ziętek. 

Prace będą obejmowały wymianę wyeksploatowanego głównego rurociągu wewnętrznej instalacji 

zasilającej stację uzdatniania wody w Ziętku, koszt usługi wykonawczej to 3 500 zł.  

Informacja o terminie zakręcenia wody podana zostanie do wiadomości poprzez ogłoszenia, ze 

stosownym wyprzedzeniem.    

Przy Stadionie sportowym w Krupskim Młynie ul. Główna został wymieniony hydrant przeciwpożarowy 

wraz z niezbędną armaturą odcinającą.  

W Potępie Tauron Dystrybucja planuje wykonanie przebudowy stacji transformatorowej przy ul. 

Tarnogórskiej. Uzgodniono z firmą projektowo-wykonawczą działająca w imieniu Tauron Dystrybucja 

warunki tej przebudowy.  

Z uwagi na niskie temperatury  powietrza od 1 października br. została wznowiona dostawa ciepła do 

lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych oraz w budynkach Wspólnot Mieszkaniowych.  

W październiku br. przygotowana została merytoryczna strona zamówienia na świadczenie usług odbioru 

i zagospodarowania odpadów komunalnych powstających w nieruchomościach zamieszkałych w  Gminie 

Krupski Młyn na okres dwuletni.  

W związku ze zbliżającym się świętem Wszystkich Świętych, na cmentarzu komunalnym został 

podstawiony dodatkowy kontener na odpady zmieszane. Prosimy o zachowanie czystości na cmentarzu 

jak i w obrębie cmentarza, w szczególności przy  pojemnikach na odpady. 

W październiku przyjmowane są i weryfikowane kwartalne sprawozdania sporządzone przez podmioty 

prowadzące na terenie naszej gminy działalność w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków.  

Przypominamy mieszkańcom o konieczności regularnego opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni zgodnie z regulaminem utrzymania czystości  i 

porządku na terenie gminy Krupski Młyn. Aktualny wykaz firm realizujących usługi asenizacyjne 
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zamieszczony jest w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem: bip.krupskimlyn.pl w zakładce 

ODPADY. 

W najbliższym czasie w Ziętku, na placyku utwardzonym przy bloku nr.1 zabudowany zostanie 

paczkomat InPost. Na potrzeby paczkomatu wykonany został przyłącz elektryczny służący zasileniu 

paczkomatu.   

29 października br. odbędzie się posiedzenie Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Przedmiotem 

zaopiniowania jest 6 wolnych lokali komunalnych, w tym: 

a/  w Ziętku, w blokach zmodernizowanych:  jeden lokal 2-pokojowy i  jeden lokal 1-pokojowy; 

b/ w Krupskim Młynie przy ul. Mickiewicza 1: dwa lokale 2-pokojowe i dwa lokale 1-pokojowe  

oraz bieżące sprawy mieszkaniowe.    

W  październiku br., po interwencji pracowników Urzędu Gminy, zostały usunięte z parkingów w Ziętku 

dwa samochody osobowe, nieużytkowane od dłuższego czasu. Właściciele pojazdów  we własnym 

zakresie dokonali ich usunięcia.  

W budynku Ziętek bl. 1 zostało wbudowane stanowisko pompowe na instalacji centralnego ogrzewania 

w celu wsparcia cyrkulacji na potrzeby ogrzewania dla lokalu mieszkalnego Ziętek bl. 1 m 2 

zlokalizowanego na końcowym odcinku sieci c.o.  

  W dniu 08.10.2024 r. została podpisana umowa z P.H.U.Green Trees z Boronowa na wykonanie podłoża 

pod wiatę śmietnikową z kostki brukowej w miejscowości Ziętek blok 7 – koszt wykonania podłoża to 6 

500,00 zł brutto. Podpisano również umowę na wykonanie wiaty śmietnikowej z firmą Red Seven Sp. z 

o.o. na kwotę 13 500,00 zł brutto. Montaż wiaty odbędzie się w grudniu br.  

W okresie międzysesyjnym na bieżąco usuwane były awarie wodociągowe, kanalizacyjne oraz awarie na 

oświetleniu ulicznym a także przyjmowane i weryfikowane deklaracje o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od osób fizycznych i zarządców budynków wielolokalowych 

oraz informacje o zmianie liczby osób na potrzeby opłat za lokale komunalne, a także wydawane warunki 

przyłączania do sieci wod.-kan. oraz prowadzona inna korespondencja stosownie do treści napływających 

wniosków. 

4. Oświata 

Gminny Zespół Oświatowy realizuje zadania w zakresie świadczenia usług wspólnych z obszaru 

finansowo-księgowego, sprawozdawczości, rozliczeń płac i innych. W analizowanym okresie 

dodatkowym zadaniem było naliczenie corocznych nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej dla 

nauczycieli, przygotowanie planów budżetowych dla wszystkich jednostek oświatowych oraz GZO, 

aktualizacja kwoty dotacji podręcznikowej oraz finalizowanie dotacji na program „Podróże z klasą” . 

W dniu 11 października br. w szkołach odbyły się uroczyste akademie z okazji Dnia Edukacji Narodowej, 

natomiast w dniu 14 października swój program artystyczny przedstawiły przedszkolaki . 

Uczniowie Szkoły Podstawowej nr 1 w Krupskim Młynie wybrali się do Kotliny Kłodzkiej na 5-cio 

dniowe warsztaty językowe – EUROWEEK. 

Nasi uczniowie brali czynny udział w zbiórkach darów na rzecz powodzian. W dniu 4 października w 

ramach Festynu Sołeckiego w Potępie, swoje umiejętności aktorskie i wokalne zaprezentowali uczniowie 

oraz przedszkolaki z ZSP, zebrane fundusze zostaną przekazane na rzecz pomocy poszkodowanym w 

powodzi. W SP1 przeprowadzono również zbiórkę makulatury oraz kasztanów i żołędzi. 

Wszystkie placówki oświatowe dbają o rozwój nie tylko edukacyjny, ale również o ten społeczny i 

zdrowotny poprzez organizacje w placówkach: 
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- Ogólnopolski Dzień Drugiego Śniadania, „Bieg po zdrowie”- realizacja ogólnopolskiego programu, 

„Owoce w szkole”- realizacja ogólnopolskiego programu, Światowy Dzień Jabłka, 

- Dzień Chłopaka, 

- Międzynarodowy Dzień Muzyki- muzyczne przerwy, Filharmonia (P1), 

- jesienne spotkanie z książką- z Gminną Biblioteką Publiczną, „Czytamy z sercem”- akcja 

ogólnopolska, Dzień Głośnego Czytania, 

- wyjazd na wycieczkę na Górę św. Anny (SP1), 

- Dzień Gier Planszowych, 

- warsztaty ceramiczne (SP1), 

- pasowanie pierwszoklasistów oraz uroczystość z uczniami i ich rodzicami, 

- Dzień Przedszkolaka,  

- Dzień Kropki, Dzień Uśmiechu.  

W ramach rządowego programu „Podróże z klasą” obie szkoły pojechały na wycieczki : 

- ZSP- wycieczka dwudniowa do Parku Legend Świętokrzyskich oraz Parku Nauki Leonarda da Vinci, 

- SP1- wycieczka trzydniowa do Wrocławia, Kotliny Kłodzkiej. 

 Udział SP1 w przedsięwzięciu „Szkoły pełne talentów”- organizowanej przez Lidl. 

5.  Pomoc społeczna 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o świadczeniach rodzinnych i z funduszu alimentacyjnego. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o wypłacie rekompensaty podatku VAT. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o dodatku osłonowym. 

Realizacja zadań wynikających z programu Czyste Powietrze. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o pomocy społecznej, wszystkie świadczenia stałe, tj. zasiłek 

stały, usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz świadczenia w ramach programu 

"Posiłek w szkole i w domu". 

Na dzień 30 września br. przeprowadzono około 114 wywiadów środowiskowych związanych z 

przyznaniem pomocy. 

Prowadzenie postępowań w sprawie umieszczenia w DPS osób wymagających całodobowej opieki. 

Realizacja zadań dotyczących Karty Dużej Rodziny. 

Realizacja ustawy o dodatkach mieszkaniowych. 

Realizacja usług opiekuńczych -  obecnie opieką objętych jest 25 osób. 

Realizacja specjalistycznych usług opiekuńczych - rehabilitacja dzieci niepełnosprawnych - 9 osób. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o pieczy zastępczej, tj. współpraca asystenta rodziny z 

rodzinami zagrożonymi niewydolnością wychowawczą - 10 rodzin. 

Realizacja programu Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2024. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o uchodźcach z Ukrainy - wyżywienie dzieci w placówkach 

oświatowych. 

Przyjęcie do magazynu (dwie dostawy)  żywności w ramach realizacji programu Fundusze Europejskie 

na Pomoc Żywnościową 2021 – 2027. 

Realizacja zadań wynikających z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej, m.in. 5 posiedzeń 

zespołu interdyscyplinarnego od początku roku, prowadzenie mediacji z rodziną. 

Na dzień 30 września odbyło się siedem posiedzeń Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

6. Zdrowie, Kultura, Sport i Rekreacja, Biblioteka Publiczna 
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Kultura, Sport i Rekreacja 

W odpowiedzi na aktualne potrzeby mieszkańców naszej gminy, w poszczególnych placówkach 

GOKSiR-u realizowane są następujące zadania: 

HALA SPORTOWA W KRUPSKIM MŁYNIE  

kontynuowane są: 

- zajęcia dla dzieci „Wesoło i Sportowo”, 

- rozgrywki w piłkę siatkową dla młodzieży, 

- zajęcia fitness: BPU (brzuch, pośladki, uda), pilates ze stretchingiem, dance fitness,  

- zajęcia crossfit, 

- zajęcia jogi, które dodatkowo, dwa razy w tygodniu, prowadzone są w Domu Kultury w Potępie, 

- rozgrywki w piłkę nożną i piłkę siatkową, 

- zajęcia na ściance wspinaczkowej (w przypadku sprzyjających warunków pogodowych). 

Ruszyły nowe zajęcia sportowe  pn. „Aktywne soboty”. Są to rodzinne rozgrywki sportowe, podczas 

których całą rodziną można pograć m.in. w badmintona, speedmintona, tenisa stołowego, szachy, 

warcaby.  

Cały czas kontynuowana jest działalność siłowni. 

SIEDZIBA GOKSiR W KRUPSKIM MŁYNIE 

- kontynuowane są WARSZTATY KOSMETYCZNE dla dzieci i młodzieży od 8 roku życia. W 

odpowiedzi na liczne zapytania uruchomiono również zajęcia kosmetyczne dla dorosłych. 

- kontynuowane są spotkania grupy pn. „Fantastyczna Krupa”, podczas których można spędzić miło 

czas grając w nowoczesne gry planszowe; 

- ruszyły zajęcia kulinarne pn. „Pracownia słodkiego smaku”, skierowane do dzieci i młodzieży od 5 

roku życia. 

KLUB W ZIĘTKU: - ruszyły warsztaty artystyczne dla dzieci „KREATYWNE DZIECI”  oraz dla osób 

dorosłych „KREATYWNI DOROŚLI”; 

- od listopada kontynuowane będą WARSZTATY SZYCIA dla starszej młodzieży i osób dorosłych. 

Pomieszczenia po byłym sklepie, które docelowo mają być zaadaptowane na potrzeby działalności 

Klubu w Ziętku, zostały już wyremontowane. Następny etap adaptacji to ich wyposażenie.  Dzięki temu 

placówka zyska dodatkowe pomieszczenie, co sprawi, że zwiększy się jej funkcjonalność – w tym 

samym czasie, z pomieszczeń Klubu, będzie mogło skorzystać więcej osób. 

DOM KULTURY W POTĘPIE 

- kontynuowane są warsztaty plastyczne dla dzieci „MISZ MASZ”, 

- kontynuowane są warsztaty kulinarne dla dzieci pn. "PALCE LIZAĆ",  

- ruszyły WARSZTATY MALOWANIA MANDALI dla dzieci. 

W okresie od 24.09.2024 r. – 28.10.2024 r. odbyły się następujące wydarzenia:  

28 września 2024 r. na kortach tenisowych w Krupskim Młynie odbył się Otwarty Deblowy Turniej Tenisa 

Ziemnego. 

28 września 2024 r. odbyło się coroczne wydarzenie pn. „Zakończenie Lata”. Tym razem zorganizowane 

zostało na terenie Hali Sportowej w Krupskim Młynie. W programie imprezy nie zabrakło wielu 

różnorodnych atrakcji m.in. animacje i zabawy dla dzieci, warsztaty o różnorodnej tematyce, pokazy kina 

sferycznego, warsztaty TIKTOK DANCE, dmuchańce, zawody sportowe dla dzieci i młodzieży, hobby 
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horse, poczęstunek „Smaki jesieni”z aromatyczną herbatką, jabłecznikiem, marchewkowymi babeczkami 

i pyszną dyniową zupą. W trakcie imprezy instruktorzy GOKSiR-u w praktyce zaprezentowali ofertę 

zajęć dla dzieci i dorosłych przygotowanych na nowy sezon 2024/2025. 

Głównym partnerem i sponsorem wydarzenia był NITROERG S.A.. Podziękowania kierujemy do 

wolontariuszy ze Szkoły Podstawowej w Krupskim Młynie oraz tych wszystkich, którzy w rożny sposób 

nas wsparli w realizacji tego wydarzenia. 

4 października 2024 r. w Potępie odbył się FESTYN SOŁECKI DLA POWODZIAN „JESTEŚMY Z 

WAMI”. W Domu Kultury w Potępie na uczestników czekały liczne atrakcje m.in. występy artystyczne 

przedszkolaków  

i uczniów Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Potępie, pogadanka z funkcjonariuszami policji, pokaz 

karate, zumba dla dzieci, dmuchaniec, słodki poczęstunek, prelekcja dla mieszkańców dot. 

bezpieczeństwa oraz procedur ewakuacyjnych prowadzonych przez OSP Potępa. Festyn zakończył się 

zabawą taneczną z DJ ALEX. Całkowity dochód z festynu przeznaczony zostanie na pomoc dla 

powodzian. 

12 października 2024 r. w świetlicy Szkoły Podstawowej w Krupskim Młynie odbyło się kolejne 

spotkanie Grupy Wsparcia „OTWARTE DRZWI”. Do grona członków grupy dołączyły nowe osoby. W 

spotkaniu uczestniczył także Wójt Gminy Krupski Młyn Mariusz Gołębiowski. Przy zakupionym przez 

Sołectwo Krupski Młyn poczęstunku, wszyscy uczestnicy jak zwykle miło spędzili czas. 

13 października 2024 r. w Domu Kultury w Potępie grupa „Fantastyczna Krupa” zorganizowała kolejny 

DZIEŃ GIER PLANSZOWYCH. Na uczestników czekało mnóstwo różnorodnych gier oraz liczne 

turnieje. Rozstrzygnięto także konkurs plastyczny na zaprojektowanie własnego Meepelka (pionka) do 

gry. Prace do konkursu można było wcześniej wykonać podczas zajęć w placówkach GOKSiR-u. 

Wydarzenie cieszyło się sporą frekwencją, co pokazało, że miłośników gier planszowych nie brakuje. 

Dzięki zapałowi i zaangażowaniu członków Fantastycznej Krupy już od dwóch lat miłośnicy gier 

planszowych mogą realizować swoją pasję. 

Od października 2024 r. ruszyły szkolenia z zakresu udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej dla 

osób 50+. Spotkania odbywają się w świetlicy OSP Krupski Młyn. Z kolei w świetlicy GOKSiR w 

Krupskim Młynie kontynuowane będą zajęcia z zakresu udzielania pierwszej pomocy przedmedycznej 

dla dzieci. Szkolenia prowadzi specjalista zdrowia publicznego, instruktor ratownictwa – Pani Jolanta 

Michałek, w ramach projektu „Ratownicy z Zielonej Gminy Krupski Młyn” realizowanego pod egidą 

GOKSiR-u w Krupskim Młynie. 

26 października 2024 r. na Hali Sportowej w Krupskim Młynie odbyły się warsztaty techniczne dla 

dzieci z wykorzystaniem klocków Lego pn."FACHMAN".  

Warsztaty zorganizowane zostały przez Stowarzyszenie „SK” z Katowic we współpracy z  GOKSiR w 

Krupskim Młynie. Było to zadanie publiczne współfinansowane przez Powiat Tarnogórski. 

ZAPOWIEDZI: 

Od 17 października 2024. trwa nabór na zajęcia nauki gry na rogu myśliwskim, które będą miały miejsce 

w każdą środę o godz. 17.30 w Domu Kultury w Potępie. 

30 października 2024r. w GOKSiR w Krupskim Młynie odbędą się warsztaty florystyczne, podczas 

których wykonywane będą stroiki na nagrobki. 

09 listopada 2024r. zaplanowany jest Koncert dla Niepodległej. Zapraszamy do Domu Kultury w Potępie 

na godz. 17.00, gdzie razem z chórem „Salve Pater” śpiewać będziemy pieśni i utwory o tematyce 

patriotycznej. 

20 listopada 2024r. Wernisaż wystawy malarstwa mieszkańca Krupskiego Młyna, Pana Jacka Pydy. 
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24 listopada 2024r. planujemy wyjazd do Teatru Miejskiego w Chorzowie na spektakl pt. „Szalone 

nożyczki”. 

Od 14 października 2024r. – 08 listopada 2024r. - w placówce GOKSiR realizowany jest staż uczniowski 

pn. ,,Stażyści z Plastyka zdobywają rynek pracy’’ dofinansowany ze środków Europejskiego  Funduszu 

Społecznego Plus (EFS+). 

Szczegółowy harmonogram zajęć oraz wszystkie dodatkowe informacje, na bieżąco aktualizowane, 

znajdują się na stronie www.goksirkrupskimlyn.pl oraz na naszym profilu na facebooku. 

Gminna Biblioteka Publiczna 

Wszelkie działania i akcje skierowane do użytkowników Biblioteki zamieszczane są na bieżąco na stronie 

www Biblioteki. 

 

7. Obrona cywilna,  zarządzanie kryzysowe, dane osobowe 

24 października br. na terenie Zakładu Nitroerg SA odbyły się ćwiczenia ratownicze z udziałem 

jednostek zewnętrznych, w których brał udział pracownik urzędu gminy z obrony cywilnej. 

 

Ponadto w referacie wykonywana jest bieżąca praca, w tym ochrona danych osobowych (zapewnienie 

przestrzegania przepisów RODO, konsultacje z pracownikami w sprawie przepisów dotyczących 

danych osobowych itp.). 

 

4 listopada br. o godzinie 16 planowane jest spotkanie w Urzędzie Gminy dla mieszkańców gminy 

dotyczące uregulowania spraw związanych z kotami wolno żyjącymi. 

 

8. Sprawy różne 

W październiku br. odbyły się Zebrania Wiejskie wyborcze w Sołectwach Krupski Młyn i Ziętek w 

których mieszkańcy wybierali nowych sołtysów i członków rad sołeckich na nową kadencję 2024 – 

2029. 

W Sołectwie Krupski Młyn Sołtysem został Pan Waldemar Nowak. W skład Rady Sołeckiej weszli 

Ewa Kluba, Beata Pyda, Łukasz Radzioch, Elżbieta Laprus. 

W Sołectwie Ziętek Sołtysem został Pan Adam Foks. W skład Rady Sołeckiej weszli: Krzysztof 

Kornobis, Damian Mundzik, Weronika Uchańska, Ilona Janoszka. 

Wszystkim mieszkańcom gminy dziękujemy za udział w wyborach. 

 

W Urzędzie Gminy (od 7.10 do 4.11 br.) realizowany jest staż uczniowski z Wieloprofilowego 

Zespołu Szkół w Tarnowskich Gór w ramach programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021 – 

2027. 

Wójt Gminy 

Mariusz Gołębiowski 

 

Sekretarz Gminy 

Danuta Pries 

http://www.goksirkrupskimlyn.pl/
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Wnioski radnych złożone na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 17 września 2024 r.  

L.p. Imię i nazwisko 
autora wniosku 

 

Czego dotyczy 

Data skierowania do 
pracownika 

Odpowiedzialny 
za realizację 

Potwierdze
nie 

skierowani
a do 

realizacji 

1.  Janusz Lechowicz umieszczenia w  BIP-e i zapoznania radnych z treścią 
odpowiedzi na wystąpienie pokontrolne RIO 

18 września 2024 
roku 

SE  

  Odpowiedź na wystąpienie pokontrolne RIO została 
opublikowana w biuletynie informacji publicznej. 

   

2.  Andrzej Janus wygospodarowania kwoty z budżetu gminy na naprawę 
pralek w ZSP w Potępie 

18 września 2024 
roku 

GZO + Fn  

  Faktura za naprawę pralek w wysokości 850 zł została 
zapłacona 22 października br. 

   

3. 2 Andrzej Janus zwołania posiedzenia Komisji Oświaty w ZSP w Potępie (z 
tematem ogrzewania) 

18 września 2024 
roku 

Przewodniczący 
Komisji Oświaty 

 

  Posiedzenie Komisji Oświaty zostanie zwołane przez Urząd 
Gminy na pisemny  wniosek Przewodniczącego Komisji. 

   

4.  Andrzej Janus utwardzenia przejścia (ul. Piecucha) k/byłej leśniczówki 18 września 2024 
roku 

Gk  

  Teren ziemny przy drodze ul. Piecucha jest luźny, z uwagi                       
na prace polegające na  usuwaniu zieleni, wykonywane 
przez właściciela tego terenu. Wymaga on znacznych 
nakładów na profilowanie i utwardzenie. Sprawa podjęcia 
prac w tym rejonie będzie wznowiona w okresie wiosennym.     
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5.  Andrzej Janus uzupełnienie tłuczniem ubytków i dziur – ul. Piecucha  18 września 2024 
roku 

Gk  

  Doraźne prace drogowe w ciągu u. Piecucha planowane są 
do realizacji w okresie jesiennym br.  
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Wnioski radnych złożone na sesji Rady Gminy 24 września 2024 r.    

  
L.p. Imię i nazwisko 

autora wniosku 

 

Czego dotyczy 

Data skierowania 

do pracownika 

Odpowiedzialn

y za realizację 

Potwierdzenie 

skierowania do 

realizacji 

1.  Roman Budzisz uporządkowania terenu parkingu przy nowej bramie (plac 

manewrowy)  

26 września 2024 r.  Gk  

  Temat został ponowiony. Wnioskowaliśmy o stałe 

monitorowanie tego miejsca dla zapewnienia porządku.  

   

2.  Sławomir 

Wiktorowicz 

przygotowania i przesłania radnym informacji porównawczej 

dot. karty mieszkańca i systemu powiadamiania sms (kilka 

ofert) 

26 września 2024 r.  Pg  

  Odpowiedź na wniosek została wysłana radnym mailem                       

w dniu 16 października br. 

   

3.  Andrzej Janus przeprowadzenia rozmów z  zarządem NITROERGU  i 

GEKOPLAST-u w sprawie wysypania tłucznia w celu 

utwardzenia drogi wyjazdowej z nowej bramy 

26 września 2024 r.  Gk  

 

  Sprawa jest otwarta.  W roku bieżącym nie posiadamy                        

w budżecie gminy środków na wykonanie prac drogowych          

w tym rejonie.   

   

4.  Janusz Lechowicz interwencji do Wód Polskich w sprawie uprzątnięcia drzew z 

rzeki i wzmocnienia brzegów  

26 września 2024 r.  Ig  

  Pismo w przedmiotowym zakresie przesłane zostało do Wód 

Polskich.  

 

   

5.  Klaudia Spałek załatanie dziur na ul. Grabowej w Potępie 26 września 2024 r.  Gk  
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  Wniosek zostanie przeanalizowany w trakcie objazdu dróg. 

Realizacja nastąpi w miarę posiadanych środków na ten cel.  

   

6.  Klaudia Spałek reaktywacji szkółki tenisowej  26 września 2024 r.  GOKSiR  

  GOKSiR podjął rozmowy z instruktorami z naszej gminy oraz 

Lublińca. Chcemy, aby te zajęcia prowadzone były 

profesjonalnie, a efekty tych lekcji przynosiły efekty. Trener, 

z którym moglibyśmy współpracować ma jednak swoje 

wymagania, jeśli chodzi o sprzęt i wyposażenie, które na nasz 

budżet byłyby sporym obciążeniem, tym bardziej,  że nie 

mamy pewności, jaka będzie frekwencja w późniejszym 

czasie. Dlatego proponujemy zajęcia odpłatne. W zależności 

od ilości osób ustalona zostanie wysokość składki 

miesięcznej, która byłaby uiszczana na podstawie umowy 

między rodzicem, a trenerem na określony czas. Ponadto 

utworzenie takiej szkółki zależne będzie od ilości uczestników 

min. 6 osób w podobnej grupie wiekowej (tj. przedszkolaki/ 

dzieci w wieku szkolnym 7-9 lat, 10-12 lat, 13-15 lat, 16-18 

lat). 

Nie chcemy, aby powtórzyła się sytuacja sprzed lat                             

w przypadku zajęć na trampolinach, gdzie ponieśliśmy koszty, 

zakupiliśmy trampoliny na zajęcia, opłacaliśmy trenera, po 

niedługim czasie okazało się, że brak było chętnych na zajęcia 

(zarówno dzieci jak i dorosłych). W efekcie trampoliny 

wykorzystujemy jedynie sporadycznie na zajęciach ,,Wesoło     

i sportowo’’. 

Sytuacja podobna miała miejsce w przypadku szkółki 

tenisowej, która przez pewien czas cieszyła się popularnością, 

z czasem dzieci zaczęły rezygnować i w rezultacie 

opłacaliśmy instruktora na indywidualne zajęcia 

pojedynczych osób. Dodatkowo pokryliśmy koszty związane 

z organizacją tych zajęć jak rakiety i piłeczki. 
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W związku z powyższym ogłosimy spotkanie organizacyjne 

w sprawie utworzenia szkółki, gdzie przedstawimy nasz 

pomysł, formę zajęć, wymagania wiekowe i cennik. Jeśli będą 

osoby zainteresowane tematem, z przyjemnością utworzymy 

z trenerem taką szkółkę. Jako jednostka odpowiedzialna m.in. 

za propagowanie sportu i rekreacji ze swojej strony 

udostępnimy nieodpłatnie halę sportową w jedynym, wolnym 

od zajęć dniu (sobota). Pomożemy również organizacyjnie 

przy zapisach, organizowaniu turniejów czy spotkań z 

rodzicami. 

7.  Klaudia Spałek  rozmieszczenia większej ilości koszy na śmieci w Potępie 

(Żyłka) 

26 września 2024 r.  Gk  

  Wniosek został przyjęty do realizacji. Zabudowa koszy                            

w proponowanych lokalizacjach tj. w Żyłce oraz w rejonie                       

ul. Piecucha tzw. Babski Rynek, zostanie wykonana w roku 

przyszłym.  

   

8.  Klaudia Spałek  wyremontowania słupa ogłoszeniowego w Potępie przy ul. 

Szkolnej/Tarnogórskiej w Potępie 

26 września 2024 r.  Gk  

  Słup ogłoszeniowy został odnowiony.       

9.  Andrzej Janus uporządkowanie sprawy wodociągów w Żyłce (pomoc 

prawna, podłączenie) 

26 września 2024 r.  Gk + Ig  

  W miejscowości Żyłka znajduje się główna sieć wodociągowa 

należąca do gminy a także dobudowany odcinek sieci 

stanowiący własność osób prywatnych. Do sieci tych możliwe 

jest włączenie kolejnych przyłączy wodociągowych na 

podstawie warunków wydanych przez gminę oraz po 

uzyskaniu zgody właścicieli sieci, w przypadku podłączania 

do sieci nienależącej do gminy.  
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W sytuacji oddalenia działki od zbiorczego wodociągu, dla jej 

zasilenia w wodę wodociągową, może wystąpić konieczność 

budowy odcinka sieci.  

Podstawą działania inwestora planującego podłączenie się do 

wodociągu jest złożenie w urzędzie gminy wniosku o wydanie 

warunków przyłączenia do sieci.  

10.  Andrzej Janus udostępnienia rękawów zabezpieczających przed powodzią 26 września 2024 r.  Oc  

  W tegorocznym budżecie nie mamy zabezpieczonych 

środków finansowych na realizację wniosku. 

   

11.  Eugeniusz Mróz rozpowszechnienia wśród mieszkańców gminy informacji o 

planie ogólnym (fb, na słupach)  

26 września 2024 r.  Ig  

  Informacja została umieszczona na stronie internetowej 

gminy, fb, na tablicach ogłoszeń gminy. 

   

12.  Dawid Dyląg  montażu lustra ul. Prusa wyjazd na ul. Tarnogórską 26 września 2024 r.  Gk  

  W tej sprawie złożyliśmy stosowny wniosek, na który 

otrzymaliśmy negatywną odpowiedź Zarządu Dróg 

Powiatowych w Tarnowskich Górach. Z ustaleń ZDP wynika,                        

iż wyjeżdżając z ul. Prusa na ul. Tarnogórską  po prawej 

stronie zachowana jest możliwość swobodnej obserwacji na 

odcinku ok 55 m, czym zapewniona jest minimalna odległość 

na zatrzymanie. Nie zachodzi sytuacja bezpośredniej bliskości 

przeszkody od obserwatora, będąca wskazaniem do montażu 

lustra.    

   

13.  Dawid Dyląg interwencji do ZDP w sprawie zniwelowania wgłębienia na 

wjeździe na most betonowy od strony piekarni 

26 września 2024 r.  Gk  

  W tej sprawie został skierowany wniosek do ZDP                               

w Tarnowskich Górach. Na moment przygotowywania 

odpowiedzi nie odbyła się naprawa w terenie.  
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14.  Roman Kulawik usunięcia piasku ze studzienek kanalizacyjnych miedzy 

blokami 3 i 5 w Ziętku 

26 września 2024 r.  Gk  

  Studzienki we wskazanych lokalizacjach zostały 

wyczyszczone.  

   

15.  Roman Kulawik  posprzątania placu zabaw w Ziętku (piasek i krzewy między 

blokami 4 i 6)  

26 września 2024 r.  Gk + Ig  

  Na tym placu zabaw wykonano usunięcie zieleni (samosiejek 

akacji), uprzątnięto rozniesiony piach oraz kamienie.   

   

16.  Roman Kulawik uzupełnienia ubytków w kostce i posprzątania (ławka i stół 

murowany)  

26 września 2024 r.  Gk  

  Pracownicy gospodarczy wykonali roboty polegające na 

zniwelowaniu wybrzuszonej kostki brukowej przy 

murowanym stole szachowym. Uzupełniono również kostką 

brakujące miejsca.  

   

17.  Sebastian Kubik  zmiany kierunku odpływu wody z rynny bloku nr 8 w Ziętku 

(zapadnięty chodnik k/domków) 

26 września 2024 r.  Gk  

  Sprawa będzie przeanalizowana podczas intensywnych 

opadów deszczu.  

   

18.  Daniel Imach interwencji do Wód Polskich w sprawie Stoły (pogłębienia 

koryta)  

26 września 2024 r.  Ig  

  Pismo w przedmiotowym zakresie przesłane zostało do Wód 

Polskich.  

 

   

19.  Adam Pielka  naprawy 3 nieświecących lamp przy drodze na cmentarz 26 września 2024 r.  Gk  

  Naprawy nieświecących punktów zostały wykonane.    
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20.  Justyna Zadrożny przedstawienia radnym informacji na temat przeprowadzania 

kontroli pieców węglowych w gminie (z ostatnich 3 lat) 

26 września 2024 r.  Ig  

  Zgodnie z zapisami uchwały antysmogowej instalacje 

niespełniające wymagań, których eksploatacja rozpoczęła się 

przed 1 września 2017 roku powinny zostać wymienione.  

Podmioty posiadające instalacje dostarczające ciepło do 

systemu centralnego ogrzewania (kocioł) powinny rozpocząć 

klasyfikację od sprawdzenia wieku kotła na dzień 1.09.2017 

roku, a następnie na podstawie obliczonego wieku 

sklasyfikować piec do odpowiedniej grupy wiekowej.  

Zgodnie z  zapisami uchwały antysmogowej dla tego typu 

instalacji istnieją 4 terminy wymiany: 

• wymiana do 31.12.2021 r. gdy wiek kotła jest 

powyżej 10 lat (2006 r. i starsze) oraz  

            dla instalacji bez tabliczek znamionowych, 

• wymiana do 31.12.2023 r. gdy wiek kotła jest w 

przedziale od 5 do 10 lat (od 2007 r.  

            do  2012 r.), 

• wymiana do 31.12.2025 r. gdy wiek kotła jest poniżej 

5 lat (od 2013 r. do 31.08.2017r.), 

• wymiana do 31.12.2027 r. gdy kocioł jest Klasy 3 lub 

4 wg. Normy PN-EN 303-5:2012. 

Podmioty posiadające instalacje wydzielające ciepło lub 

wydzielające ciepło i przenoszące je do innego nośnika (tzw. 

miejscowy ogrzewacz powietrza np.: kominek, piec) powinny 

wymienić instalacje na spełniającą wymagania 

Rozporządzenia Komisji (UE) 2015/1185 z dnia 24.04.2015. 

do 31.12.2022 r., chyba, że instalacja osiąga sprawność 

cieplną min 80 % lub jest wyposażona w urządzenie do 

redukcji emisji pyłu. 

Zgodnie z nałożonym obowiązkiem w uchwale antysmogowej 

województwa śląskiego pracownicy Gminy Krupski Młyn 

mają obowiązek przeprowadzać tzw. kontrole antysmogowe. 

Ilość kontroli uzależniona jest od ilości ludności danej gminy 

oraz stopnia poziomu alertu smogowego (I, II, III poziom). 
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Dla gmin, w której liczba mieszkańców nie przekracza 50 tyś. 

wykonuje się 2 kontrole antysmogowe dla poziomu II i 5 

kontroli dla poziomu III. Dla poziomu I nie wykonuje się 

kontroli antysmogowych. Dodatkowo gminy poniżej 50 tyś. 

mieszkańców mają obowiązek przeprowadzić 10 kontroli 

rutynowych w ciągu roku. Kontrole dokonuje się na 

zgłoszenie, z urzędu oraz podczas ogłoszonej przez 

Wojewódzkie Centrum Zarządzania Kryzysowego w 

Katowicach doby smogowej. 

Na wyposażeniu Gminy Krupski Młyn znajduje się 

wilgotnościomierz firmy Tanel, model HIT 3, który jest 

wykorzystywany do badania wilgotności drewna 

przeznaczonego do spalania w paleniskach domowych 

(wilgotność drewna nie może przekraczać 20 %).  

Pracownicy Urzędu Gminy Krupski Młyn przeprowadzili                  

w poszczególnych lachach kontrole palenisk domowych                        

w ilości: 

- rok 2020: 12 kontroli, 

- rok 2021: 26 kontroli, 

- rok 2022: 15 kontroli, 

- rok 2023: 22 kontrole. 

Podczas wykonywanych kontroli uprawnieni pracownicy 

Gminy Krupski Młyn w nielicznych przypadkach stosowali 

pouczenia w kwestii prawidłowego rozpalania w paleniskach 

domowych oraz udzielali informacji o dopuszczonych 

paliwach przeznaczonych do spalania w gospodarstwach 

domowych.  

    

 

 

21.  Justyna Zadrożny uzasadnienia sprawdzania w ostatnim czasie pomp ciepła 26 września 2024 r.  Ig  

  Konieczność sprawdzenia pomp ciepła wynika z umowy                    

o dofinansowanie projektu, w ramach którego pompy ciepła 

były instalowane oraz z warunków gwarancji urządzeń. 
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Czynności takie przewidziane zostały w umowie, którą każdy 

mieszkaniec podpisywał z Gminą. 

W związku z faktem, ze właścicielem urządzeń przez 

minimum 5 lat od daty finansowego zakończenia projektu jest 

Gmina (tzw. okres trwałości projektu), musi ona składać 

sprawozdanie do Urzędu Marszałkowskiego w Katowicach o 

osiągniętych wskaźnikach, w tym o produkcji energii cieplnej. 

W związku z tym w okresie od lipca do września br. 

prowadzone były odczyty tej produkcji z systemu sterowania 

urządzeń. 

Niezależnie od tego prowadzone są przeglądy pomp ciepła, 

które wynikają z dokumentów gwarancyjnych. 

 

22.  Roman Budzisz  zwiększenia prędkości Internetu OSP Potępa, OSP Krupski 

Młyn 

26 września 2024 r.  Oc  

  Temat został zaproponowany przez pracownika do 

prowizorium budżetowego na 2025 rok. 

   

23.  Roman Budzisz montażu lamp z czujnikiem ruchu – ul. Dąbrowskiego 

(boisko)  

26 września 2024 r. Gk  

  Sprawa jest w trakcie.     

24.  Roman Budzisz  zaproszenia p. Sawczuka na spotkanie z radnymi 26 września 2024 r.  Sekretarz  

  Dyrektor BZOZ został zaproszony i uczestniczył                                 

w posiedzeniu wspólnych komisji Rady Gminy w dniu                              

22 października br. 

   

25.  Krzysztof Winkler oświetlenia ogródków działkowych w Ziętku i między 

Ziętkiem i Potępą  

26 września 2024 r.  Ig + Gk  

  Przeprowadzenie inwestycji własnej polegającej na budowie 

oświetlenia na potrzeby ogródków działkowych zarówno                        

w Ziętku jak i pod Potępą obecnie nie jest brane pod uwagę,                
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z racji generowania ogromnych środków zarówno na 

przygotowanie dokumentacji jak i późniejsze wykonawstwo.    


